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Zápis ze zasedání AS FT 26. 9. 2014 
 

Přítomni: doc. Bajzík, Ing. Bergmanová, Ing. Lenfeldová, Ing. Louda, Ing. Nemčoková, Ing. 

Pichová, Ing. Šaman, Ing. Špánková 

Přizváni: Ing. Drašarová (děkanka), Ing. Brzezinová, Ing. Těšinová, Ing. Krupincová 

Omluvena: Omluvena Ing. Maršálková 

 

Program: 

1. Volba delegáta do Rady vysokých škol na období 2015 - 2017 

2. Různé 

 

Průběh zasedání: 

1. Odsouhlasení programu zasedání – odsouhlaseno všemi přítomnými členy AS FT. 

2. Volba delegáta do Rady vysokých škol na funkční období 2015 - 2017. Navržen Doc. 

Bajzík. Doc. Bajzík zvolen všemi přítomnými členy AS FT. 

3. Různé 

a. Paní děkanka informovala AS FT o průběhu vyjednávání mezi CxI a FT o možné 

deklaraci zahrnující uspořádání vztahů mezi FT a CxI. Především se jedná o oblast 

dělení výsledků spolupráce. 

Ing. Nemčoková přednesla informace z jednání AS FT od roku 2011, které se týkaly 

vytváření podmínek vymezujících součinnost Fakulty textilní s Ústavem pro 

nanomateriály, pokročilé technologie a inovace (viz zápisy ze zasedání AS FT ze dne 

19. 12. 2011, 20. 1. 2012, 30. 3. 2012, 4. 5. 2012). 

AS FT žádá paní děkanku o pokračování v jednáních mezi CxI, rektorem TUL a FT. 

b. Doc. Bajzík informoval členy AS FT o průběhu zasedání Rady vysokých škol a 

projednávání novely zákona o vysokých školách. Existuje reálná prognóza, že bude 

novela zákona tento rok přijata a vejde v platnost 1. 1. 2015. Na stránkách AS TUL 

lze do novely vysokoškolského zákona nahlédnout.  

Odkaz na stránky AS TUL http://senat.tul.cz/index.php?page=specialni_temata 

c. Doc. Bajzík informoval o Rámci rozvoje vysokých škol. Poukázal na populační 

křivku absolventských ročníků středních škol a gymnázií, která bude mít ještě cca 2 

roky klesající charakter. Pak následuje cca desetileté období, kdy se bude populace 

udržovat na svém minimu a až po deseti letech začne opět nárůst. 

d. Ing. Pichová ze SK AS FT informovala o průběhu semináře pro doktorandy 

Světlanka a poděkovala paní děkance za podporu semináře. Dále vyjádřila prosbu o 

pokračování tohoto semináře i v příštím roce. Paní děkanka přislíbila finanční 

prostředky z SGS projektů. 

e. Termín dalšího zasedání AS FT bude upřesněn, avšak předběžně se AS FT dohodl 

na termínu v pátek v 10,40.  

 

 

V Liberci dne 26. 9. 2014          Renáta Nemčoková 

            předsedkyně AS FT TUL 

Zapsala: Jana Špánková 
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